

**Authorization Letter for
Representative/Mandatee**

خطاب تفويض ممثل / مفوض

Date
To,
Emirates Islamic Bank P.J.S.C
P. O. Box
Emirate

التاريخ
السادة/ مصرف الإمارات الإسلامي ش.م.ع.
ص.ب.
إمارة

Product: _____
Account Number (**Encrypted for Card- First four
and last four digits**): _____
Total Outstanding Amount: _____
Overdue Amount: _____

المنتج: _____
رقم الحساب (تشفير للبطاقة - أول وآخر أربعة أرقام): _____
إجمالي المبلغ المتبقي: _____
المبلغ المستحق: _____

Subject: Authorization Letter for appointing a Representative/Mandatee for Product/Products details mentioned above (In case of multiple products, provide details for all products).

الموضوع: خطاب تفويض لتعيين ممثل/مفوض فيما يتعلق بالمنتج/المنتجات المذكورة أعلاه (في حالة تعدد المنتجات، تُقدم بيانات كافة المنتجات).

Dear Sir/ Madam,
Without prejudice to your right of refusal or renunciation and unless and until you receive and acknowledge receipt of written instructions from me/us otherwise, I/we hereby appoint Mr./ Ms. _____, _____ national, holder of passport number/Emirates Identity Number _____ as my/our Mandatee (hereinafter referred to as "Mandatee") as fully empowered by me/us and on my/our behalf:

تحية طيبة وبعد،
دون الإخلال بحقكم في الرفض أو التخلي، وما لم تتلقون وتقررون باستلام تعليمات خطية مني/منا بخلاف ذلك، أعين/نعين بموجبه السيد(السيدة) / _____ ، _____ الجنسية، يحمل جواز سفر/بطاقة هوية إماراتية رقم: _____ باعتباره مفوضاً تفويضاً تاماً مني/منا ونيابة عني/عنا (ويشار إليه فيما بعد بـ "المفوض"):

1. to represent me/us in relation to the above-mentioned Product/s with Emirates Islamic Bank PJSC (the "Bank") and/or any third-party /collections agencies as appointed by the Bank ("Collection Agencies").

1. لتمثيلي/تمثيلنا فيما يتعلق بالمنتج/المنتجات المذكورة أعلاه لدى مصرف الإمارات الإسلامي ش.م.ع. ("المصرف") و/أو لدى أي وكالات تحصيل/جهة خارجية يعينها المصرف ("وكالات التحصيل").

2. Such that the Bank and/or third-party collections agencies are permitted to share relevant account-related financial and other details with the Mandatee required for any discussions, negotiations, and settlement of the applicable Product/s.

2. بحيث يُسمح للمصرف و/أو وكالات التحصيل التابعة لأطراف خارجية بمشاركة البيانات المالية وغيرها من التفاصيل ذات الصلة المتعلقة بالحسابات مع المفوض والتي تقتضيها أي مناقشات، مفاوضات وتسوية للمنتج/المنتجات وفق مقتضى الحال.

3. To enter into agreements and/or payment plans on my/our behalf with the Bank and/or Collection Agencies which could include, but not limited to, signing settlement documents, depositing payments and/or cheques and collection of appropriate receipts.

3. إبرام اتفاقيات و/أو خطط دفع نيابة عني/عنا مع المصرف و/أو وكالات التحصيل والتي يمكن أن تشمل، على سبيل المثال دون حصر، توقيع مستندات التسوية، وإيداع المبالغ و/أو الشيكات واستلام الإيصالات اللازمة.

Yours Faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Customer

المتعامل

Name & Signature

الاسم والتوقيع

Date

التاريخ

Enclosures:

المرفقات:

- 1- Copy of Emirates ID/Passport (document that contains the signature of the Customer).
- 2- Copy of the Mandatee's Passport/Emirates Identity copy.
- 3- Details of Mandatees address, email address and phone number.
- 4- Specimen signature of Mandatee.

1. صورة من بطاقة الهوية الإماراتية/جواز السفر (المستندات التي تحمل توقيع المتعامل).
2. صورة من جواز السفر /بطاقة الهوية الإماراتية للمفوض.
3. تفاصيل عنوان المفوض، البريد الإلكتروني ورقم الهاتف.
4. نموذج توقيع المفوض.

Witness

الشاهد

Name & Signature

الاسم والتوقيع

Date

التاريخ

Note: This Authorization Letter shall be accepted by the Bank as a valid document only when the same is either signed in the presence of an Emirates Islamic Bank PJSC employee at an Emirates Islamic Bank PJSC Office/ Branch and should bear the Bank employee's signature as Witness or else should be notarized from Notary Public and attested by the Foreign Ministry of the place of origin of this document.

ملاحظة: لا يقبل المصرف خطاب التفويض هذا باعتباره مستندا ساريا إلا في حالة توقيعه بحضور موظف مصرف الإمارات الإسلامي ش.م.ع. في مكتب أو فرع مصرف الإمارات الإسلامي ش.م.ع. ويجب أن يحمل توقيع موظف المصرف باعتباره شاهدا أو بخلاف ذلك يجب توثيقه لدى الكاتب العدل ومصادقته لدى وزارة الخارجية في بلد إصدار هذا المستند.